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Bakgrund

Att analysera ekonomiska resultat är inte alltid det lättaste för den oinsatta. För att göra det så tydligt
som möjligt för alla medlemmar finns denna bilaga där resultatet för alla aktiva resultatenheter presen-
teras i en översiktlig tabell. Det går även att läsa kommentarer till varje resultatenhet som förklarar de
främsta anledningarna till varför resultatet blev som det blev.

Sammanställning av resultat

Kostnadsställe Budgeterat resultat Faktiskt resultat Differens
ADM1 − 53 222,00 47 225,51 100 447,51
ADM2 − 53 100,00 − 34 287,95 18 812,05
CAF1 179 900,00 43 432,02 −136 467,98
FNU1 31 300,00 35 557,14 4 257,14
FNU2 152 500,00 168 839,47 16 339,47
KUL1 − 40 800,00 9 356,74 50 156,74
KUL2 − 39 600,00 −33 072,58 6 527,42
KUL3 − 6 200,00 −160,00 6 040,0
LIK1 − 7 900,00 −3 156,65 4 743,35
NOL1 − 38 500,00 22 464,97 60 964,97
PRY1 − 17 000,00 −22 584,98 −5 584,98
PRY2 − 17 713,00 −17 249,27 463,73
SAN1 − 24 650,00 −12 376,36 12 273,64
SEX1 19 500,00 −995,52 −20 495,52
STU1 − 12 740,00 11 173,45 23 913,45
Totalt: 71 775,00 214 165,99 142390,99
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Kommentarer till budgetresultat

ADM1 - Administration

Budgetansvarig: Teodor Bucht

Här har det gått mycket högre än beräknat. Det beror på några olika saker. De främsta orsakerna är
att sektionsmötena varit på distans, att SaFT inte arrangerades, att vi hade lägre transaktionsavgigt till
iZettle p.g.a. uteblivna evenemang, att vi fick ett nytt bidrag från Unga forskare och att styrelsedispen
inte blivit förbrukad p.g.a. corona.

ADM2 - Styrelsen, nämnden och små utskott

Budgetansvarig: Teodor Bucht

Även här har det gått mycket plus. Framförallt beror detta på uteblivna tack och mötesfika.

CAF1 - Hilbert Café

Budgetansvarig VT: Emelie Zhu

Budgetansvarig HT: Vilma Ylvén

Här har det givetvis gått väldigt mycket under budget eftersom caféet har varit stängt till stor del
under 3/4 av året.

FNU1 - Näringslivsutskottet

Budgetansvarig VT: Flores Van den Bossche

Budgetansvarig HT: Joel Ottosson

FNU1 har i princip gått enligt budget.

FNU2 - FARAD

Budgetansvarig VT: Flores Van den Bossche

Budgetansvarig HT: Joel Ottosson

Det inkom ännu fler inkomster efter den reviderade budgeten vilket ledde till att differensen blev som
den blev. Det var ungefär ett företag till som fakturerades.

KUL1 - Kulturministeriet

Budgetansvarig: Isabella Ljung

Även här har det gått mycket plus. Framförallt beror detta på uteblivna tack, ett uteblivit funktio-
närstack, att vi fick pengar tillbaka (25%) eftersom overallerna var felfärgade samt att försäljning ändå
hamnade relativt högt.
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KUL2 - Atleterna

Budgetansvarig: Isabella Ljung

Här har den gått ungefär som budget, det är några uteblivna evenemang p.g.a. corona.

KUL3 - Sångarstriden

Budgetansvarig: Isabella Ljung

Detta har inte blivit av vilket är varför det endast är tack-pengar som dragits.

LIK1 - Likabehandlingsutskottet

Budgetansvarig: Louise Zettergren

Differensen beror främst på uteblivna arrangemang till följd av corona.

NOL1 - Nollningen

Budgetansvarig: Lovisa Magnusson Ericsson

Att nollningen gick så mycket plus beror till stor del på att campet inte blev av. Det har inte heller
gått lika mycket till arrangemangskostnader och mat som det brukar under ett vanligt år. Företagsspons
var trots Covid ungefär lika högt som föregående år.

PRY1 - Prylmästeriet

Budgetansvarig VT: Axel Carlsson

Budgetansvarig HT: Johanna Gustafson

PRY1 har i princip gått enligt budget. Det negativa resultatet är främst för att mycket handsprit, en-
gångshandskar, munskydd etc. köptes in.

PRY2 - F-bilen

Budgetansvarig VT: Axel Carlsson

Budgetansvarig HT: Johanna Gustafson

PRY2 har gått nästan exakt enligt budget. Dock var uthyrningsintäkterna lägre än vanligt eftersom
bilen varit trasig stora delar av året och kostnaderna för reperation och underhåll var högre än van-
ligt. Detta täcktes delvis in av försäkringspengar från stölden av vår katalysator och att vi spenderade
betydligt mindre på drivmedel.

SAN1 - Sanningsministeriet

Budgetansvarig: Simon Althoff

Differensen beror främst på uteblivet tack och minskade tryckkostnader.
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SEX1 - Sexmästeriet

Budgetansvarig: Lovisa Thorin

Det största anledningen till att sexet gick under budget är minskad alkoholförsäljning till följd av minskat
antal evenemang. Vi går normalt ganska mycket pluss på alkohol, vilket man också måste enligt lag.

STU1 - Studierådet

Budgetansvarig VT: Henrik Palme

Budgetansvarig HT: Daniel Nesic

STU1 har gått väldigt mycket plus främst till följd av minskade arrangemangskostnader och uteblivet
tack. Här budgeteras tack ganska högt eftersom det potentiellt kan dyka upp typ 67 personer. Bidraget
från LTH för CEQ-arbetet ökade också med 2000kr eftersom antagna på tekniskt fysik gick över 100
personer.


